
自2009年起，救助兒童會已於埃塞俄比亞提供助養計劃。有賴大家慷

慨的支持，我們可以透過計劃惠及兒童、家庭以至整個社區。

年幼學童︰

兒童的早期教育對於打破貧困循環至為重要。能於幼兒階段接受早期

教育的兒童，相比沒有機會接受早期教育的兒童，於未來在學習和社

交上表現更為出色。我們支援兒童在知識、行為和體格上的成長，以

確保兒童可以在健康和正面的基礎下為入讀小學作好準備。

卓越學生︰

我們的教育計劃包括培訓教師，為提高全國的閱讀普及率作出支援，以

人口超過1.08億

每1,000名兒童便有59名
無法度過5歲生日 

認識我的國家：

及在社區推廣提升讀寫和算術能力的計劃。我們特別關注

為女孩提供教育，並向社區推廣女孩應享有的權利。

健康兒童︰

在貧困地區，兒童很容易患上可預防及治療的疾病，如貧血、蠕蟲感染

及因衛生問題而引發的各種疾病。我們與當地政府部門合作，提供基礎

健康服務，以協助當地社區建立長遠的衛生習慣。我們亦透過協助兒童

杜蟲，提供鐵丸、潔淨水源，以及提升衛生教育等支援，以確保兒童可

以身體健康，安全上學。

啟發青少年︰

我們集中協助青少年防止早婚和懷孕，並為年輕人提供實用的技能培訓

，為未來打好基礎。青少年可以透過學校和社區中心，學習重要的生活

技能和健康的資訊，同時培養領導才能和社交技巧。我們更特別為年輕

母親提供識字和理財教育。

埃塞俄比亞

謝謝！

約34％的兒童失學



Save the Children has provided sponsorship programming in Ethiopia since 
2009. Thanks to generous sponsors like you, children, families and entire 
communities receive the many benefits of our programs.

Early Learners: 
Early childhood education is critical to breaking the cycle of poverty. Participants 
in the Early Learners program make major intellectual and social gains later in 
life, compared to children without access to similar programs. We support 
knowledge, behavior and physical growth to ensure a healthy and positive 
foundation that prepares children for success in primary school.

Successful Students: 
Our education initiatives include training for teachers, specialized support to 
increase reading nationwide, and Literacy Boost and Numeracy Boost 
programs that involve the community. Special attention is paid to educating girls 
and educating the community about girls’ rights.

More than 
108.3 million 
population

About 34% of girls and
boys are out of school

59 out of 1,000 children 
die before their 
5th birthday

Country Facts:

Healthy Girls and Boys: 
In impoverished areas, children suffer from many preventable 
and treatable illnesses. These include anemia, worm 
infestations and various hygiene-related illnesses. We work with education 
systems to deliver basic services and life-long healthy hygiene habits. 
Deworming and iron-tablet provisions, clean water programs and hygiene 
education keep children safe and in school.

Empowered Teens: 
Our work with teens focuses on preventing early marriage and pregnancy 
and giving young people the skills to build a solid future. Through school and 
community clubs, teens learn important life skills and healthy behaviors while 
gaining leadership and social skills. Literacy and financial education are also 
provided for young mothers.

Ethiopia

Thank you!




